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proradunske godine te je napomenula da je da je izvje56e verificirano od strane Grada. Zatim
je ukratko pojasnila pojedine stavke Izvje56a.

Nakon toga piilto se glasaqiu te je doneseno sljede6 e: ,,Skolski odbor jednoglasno je 
,*

usvoiio predloieni Godiinji izujeitaj o inrienjufinancijskog plana za 2022. godinu"

Toika 3. Kadrovi

Predsjednik Skohkog odbora utvrdio je da je dlanovima Odbora dostavljeno izvje56e

Povjerenstvazavrednovanje kandidata od 31. 3.2023. Ravnateljica je Skolski odbor

izvijestila da je OS Rude5 raspisala natjedaj na Zavodtt za zapoiljavanje i na web stranici

Skoie za zapo5ljavanje uditelja Glazbene kulture na odredeno vrijeme; nepuno radno vrijeme.

Natjedaj je trajao od 17.3. do 25.3.2023. godine. Na natjedaj se prijavilo 5 kandidata koji
ispunjavaju formalne uvjete natjedaja. Vrednovanje je izvr5eno putem usmene provjere dana

30.3.2023. na koju su se odazv ala dvakandidata. Na temelju provedeno gnatje(,aja i Izvje56a

o provedenom postupku vrednovanja kandidata od strane Povjerenstva, ravnateljicaje od

Skohkog odbora zaffallla suglasnost za zapolljavanje Valentine Protolipacz, magrstra

muzikologije na radno mjesto uditelja Glazbene kulture - na odredeno nepuno radno vrijeme.

Nakon iznesenog priSlo se glasanju o prijedlogu ravnateljice te je doneseno sljede6e:

,,skolski odbor jednoglasno daje suglasnost za zapoiljavanie dielatnika:

Valentine Protolipacz, magistra muzikologije na radno mjesto uditelja glazbene kulture - na

odredeno nepuno radno vrijeme. "

Ravnateljicale Stcotsti odbor izvijestila da je OS Rude5 raspisala natjedaj naZavodu

zazapolljavarje i na web stranici Skole za zapo5ljavanje kuhara na neodredeno vrijeme;

puno radno vrijeme. Natjedaj je trajao od 17.3. do 25.3.2023. godine. Na natjedaj se prijavilo

6 kandidata koji ispunjavaju formalne uvjete natjedaja. Vrednovanje je izvr5eno putem

usmene provjere dana 30. 3.2023. na koju su se odazvala dva kandidata. Na temelju

provedenog natjedaja i Izvje56a o provedenom postupku vrednovanja kandidata od strane

Povjerenstva, ravnateljica je od Skokkog odbora zatraLlla suglasnost zazapolljavanje

Veirana Petrita; kuhar na radno mjesto kuhara - na neodredeno puno radno vrijeme uz

probni rok od 2 mjeseca.
Nakon iznesenog pri5lo se glasanju o prijedlogu ravnateljice te je doneseno sljede6e:

,,Skolski odbor jednoglasno daje suglasnost za zapoiljavanie dielatnika Vedrana Petrita; po

zanimanju kuhar na radno mjesto kuhara na neodredeno puno radno vrijeme uz probni rok

od 2 mjeseca. "

Toika 4. Razno
Gospoda Josipa Mesi6 je postavila pitanje rawateljici kada 6e se obnoviti hcencaza

pametnu plodu
Gospodin Krpan je izloZio pitanje gospotle Azinovid o mu5icama koje su se pojavile u

kuhinji. Ravnateljica odgovara da su taj problem djelomidno rije5ili d7infekcijskim
sredstvima kojima su uspjeli uni5titi ve6i dio mu5ica ali da je primarni problem u

odvodima kuhinje gdje se mu5ice stvaraju, a dio problema se rije5io i time Sto je

kupljen veliki hladnjak u koji se sad sprema vo6e, dok bi se sanacijom odvoda rije5io i
problem povremenog smrada u prostoru kuhinje. Ravnateljica je rekla da su iz
Gradskog ureda za obrazovanje doSli pogledati kuhinju i da je zakljudeno da je

najbolje da se napravi rekonstrukcija kuhinje za Sto treba napraviti projekt koji bi se

mogao reaLiziratiunutar godine danai tek nakon toga 6e se mo6i kuhinja osposobiti za

kuhanje ve6eg broja obroka. Takotler je rekla da je Skola od Grada dobila odobr,"r"L
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